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PROTOKÓŁ Nr XIII/2020 
trzynastej sesji Rady Miejskiej w Jezioranach, 

odbytej w dniu 18 maja 2020 roku  

w Miejskim Ośrodku Kultury w Jezioranach  

przy ul. Konopnickiej 4 

 
 

Pan Bogusław Wierzbicki – Przewodniczący Rady Miejskiej w Jezioranach powitał 

wszystkich przybyłych na XIII sesję VIII kadencji Rady Miejskiej w Jezioranach. 

Następnie otworzył XIII sesję Rady i oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji 

– lista obecności radnych stanowi załącznik nr 10  do protokołu. 

Na sekretarza obrad powołano Radną Teresę Parzonkę. 

Obrady rozpoczęto o godz. 10:30 zakończono o godz. 10:55. 

Przewodniczący Rady: "Również informuje, choć pewnie wszyscy wiecie, że w dniu 

dzisiejszym obchodzimy 100 rocznicę urodzin Jana Pawła II, nie mówiłbym tym, gdyby nie 

to, że jest on Honorowym Obywatelem Jezioran. Czy ktoś z Pań i Panów Radych ma jakieś 

uwagi do porządku dziennego obrad." 

 

Uwag nie było. 

 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad. 

 

1. Otwarcie i akceptacja porządku obrad.  

2. Podjęcie uchwał w sprawie:  

1) określenia wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów     

    objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym,  

    w którym kończą 6 lat, w prowadzonym przez Gminę Jeziorany publicznym przedszkolu,  

2) określenia wykazu kąpielisk na terenie Gminy Jeziorany na rok 2020 oraz określenia   

    sezonu kąpielowego,  

3) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2020-2031,  

4) zmian w budżecie gminy na 2020 rok.  

3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami.  

4. Wolne wnioski i zapytania.  

5. Przyjęcie protokołu XII sesji. 
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Ad.2. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) określenia wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów 

objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym,  

w którym kończą 6 lat, w prowadzonym przez Gminę Jeziorany publicznym przedszkolu, 

Przewodniczący Rady: "Przed chwilą, godzinę temu odbyła się Komisja, pracownik naszej 

Gminy Pan Kiljan, odpowiadający za ten fragment działalności przedstawił nam przyczyny 

podjęcia, czy zaproponowania takiej uchwały. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby coś 

jeszcze usłyszeć na ten temat? Jeśli nie, to proszę o przeczytanie projektu uchwały." 

 

Następnie Pan Andrzej Szuwalski - Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady: "Czy ktoś z Pań i Panów Radnych ma jakieś uwagi do projektu 

uchwały?" 

 

Uwag nie było. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 12 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 1 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XIII/124/20 w sprawie określenia wysokości opłaty  

za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem 

przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą  

6 lat, w prowadzonym przez Gminę Jeziorany publicznym przedszkolu,  

która stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

2) określenia wykazu kąpielisk na terenie Gminy Jeziorany na rok 2020 oraz określenia 

sezonu kąpielowego, 

Przewodniczący Rady: "Również to było godzinę temu omawiane na Komisji, ale może ktoś 

z Pań i Panów Radnych chciałby o coś dopytać?" 

 

Pytań nie było.  

 

Radna Teresa Parzonka odczytała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady: "Czy ktoś z Pań i Panów Radnych ma jakieś uwagi dotyczące projektu 

tej uchwały." 

 

Uwag nie było. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 12 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu) 
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podjęła uchwałę nr XIII/125/20 w sprawie określenia wykazu kąpielisk na terenie 

Gminy Jeziorany na rok 2020 oraz określenia sezonu kąpielowego, 

która stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

 

3) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2020-2031, 

 

Przewodniczący Rady: „Jako, że zaraz po tym są zmiany w budżecie gminy, to bym poprosił 

Panią Skarbnik o kilka zadań, które Pani nam powiedziała, ale może ktoś z oglądających,  

w kilku zdaniach łącznie do tych dwóch punktów."  

 

Pani Katarzyna Kolibowska - Skarbnik Gminy: "Zmiany, które zostały wprowadzone jest to 

na przykład kwota 60 000 zł po stronie przychodów i wydatków, jest to program Zdalna 

Szkoła. Kolejną zmianą, którą wprowadziliśmy zmniejszyliśmy subwencję oświatową  

w kwocie 90 555 zł po stronie dochodów, Został także wprowadzony zakup samochodu  

z dofinansowaniem 90 000 zł z programu PEFRON. Następnie po stronie dochodów 

i wydatków z programu rządowego dotacja w wysokości 80% z przeznaczeniem na 

utrzymanie bieżące dróg. Zmiany w Funduszu Sołeckim głównie dotyczyły Sołectwa 

Olszewnik. Zmniejszenie w sprawie zmian w budżecie na wniosek Kierownika Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w wysokości 60 910 zł. Wprowadzony został projekt dotyczący 

dokumentacji na budowę sieci wodociągowej Kolonia Jeziorany w kierunku Krokowa  

w kwocie 15 000 zł i zadanie przenoszące z paragrafu rozbudowa bazy lokalowej OSP 

Radostowo i zmiana sposobu użytkowania budynku przy ulicy Kajki. Z największych zmian 

to jest wszystko." 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby dopytać 

jeszcze w tej sprawie." 

 

Pytań nie było.  

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady: "Czy ktoś z Pań i Panów Radnych ma jakieś uwagi dotyczące projektu 

tej uchwały." 

 

Uwag nie było. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 12 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XIII/126/20 w sprawie zmiany Wieloletniej  

Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2020-2031,  

która stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
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4) zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 

Przewodniczący Rady: "Przed chwilą Pani Skarbnik zredagowała to łącznie, ale może ktoś  

z Pań i Panów Radnych chciałby zabrać głos?" 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Radna Teresa Parzonka odczytała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady zapytał: „Czy ktoś z Pań i Panów Radnych ma jakieś uwagi dotyczące 

projektu tej uchwały?” 

 

Uwag nie było. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 12 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XIII/127/20 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok,  

która stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad.3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

 

Pan Maciej Leszczyński – Burmistrz Jezioran: "Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo: 

Informacja ze sprzedaży mienia: 

1. Sprzedano:  

- działkę nr 79 o pow. 2700 m
2
 położoną w obrębie Zerbuń na poprawę warunków 

zagospodarowania osobie fizycznej za kwotę 13.899 zł. 

2. Ustalono nabywcę: 

- w przetargu ustnym nieograniczonym na sprzedaż z działki nr 110/18 o pow. 1437 m² 

położonej w obrębie Piszewo. Cena ustalona w przetargu wynosi 27.400 zł. 

Wykonane zadania gospodarcze:  

1. Naprawiono drogę gruntową Franknowo - Modliny - rozplantowano 10 wywrotek gruzu,  

oraz drogę Kol. Kostrzewy - rozplantowano 5 wywrotek gruzu. 

2. Nawieziono i rozplantowano gruz na drodze kol. Studzianka, ok 3 km. 

3. Wycięto krzaki na poboczach drogi Żardeniki - Piszewo, Piszewo - Pierwągi, ok 5 km 

4. Wycięto krzaki na drodze kol. Jeziorany na długości 0,5 km. 
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5. Wycięto krzaki na poboczach drogi Jeziorany - Krokowo ok.700 m. 

6. Wycięto 3 drzewa na drodze kol. Jeziorany i 1 drzewo w Lekitach; pocięto z przeznaczeniem 

na świetlice wiejskie. 

7. Wykonano przepust drogowy na drodze Krokowo - Derc. 

8. Wykonano prace porządkowe przy uszkodzonej kapliczce w Radostowie, wywieziono gruz.   

9. Zerwano płyty betonowe przy byłym internacie, rozplantowano ziemię. 

10. Rozebrano kiosk przy ul. Nadbrzeżnej. 

11. Zebrano piasek z chodników i jezdni we Franknowie. 

12. Rozebrano tamy zrobione przez bobry kol. Studzianka oraz na ul. Łąkowej. 

13. Naprawiono i zakonserwowano ławki na skwerach przy ul. Kościuszki i ul. Kajki.  

14. Pomalowano pomnik przy Placu Jedności Narodowej. 

15. Wykonano prace porządkowe: 

- na chodniku w stronę Tłokowa, wykoszono skarpy i wycięto trawę przy obrzeżach,  

- na skarpie przy ul. Kościuszki, 

- w parku za przychodnią (koszenie, zbieranie śmieci). 

16. Wykonywane są nadal prace remontowe w budynku po byłym przedszkolu w Jezioranach 

przy ul. Kajki 47. Przewidujemy zakończenie prac na koniec czerwca. Również dobiegły 

końca prace przy nowym PSZOK-u i tutaj po odbiorach wszystkich poinformujemy 

mieszkańców, w jaki sposób będą mogli korzystać z nowego PSZOK-u, gdzie będzie można 

oddawać surowce z poszczególnych frakcji. Kończymy ulicę Dworcową z takich inwestycji, 

również jedną z dróg w Tłokowie. Dziękuję." 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję." 

 

Ad.4. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Przewodniczący Rady: „Chciałem Państwa poinformować, choć pewnie wiecie, daliśmy 

możliwość mieszkańcom i sołtysów możliwość zadania pytań na tą sesję telefonicznie 

względnie mailem ani telefonicznie, ani mailem nikt nie zgłosił żadnych pytań, w związku,  

z czym nie będę ich czytał, bo ich nie ma. Może ktoś z Pań i Panów Radnych miałby jakieś 

pytania?"  

 

Pytań nie było 
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Ad.5. Przyjęcie protokołu XII sesji. 

 

Przewodniczący Rady: „Wszyscy Państwo zapewne się zapoznali. Kto z Państwa ma jakieś 

uwagi?”  

 

Uwag nie było. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 12 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu) 

 

Przyjęto protokół XII Sesji Rady Miejskiej w Jezioranach. 

 

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady stwierdził,  

że XIII Sesja VIII Kadencji Rady Miejskiej w Jezioranach została zakończona.        

         

 

       Protokołowała                                                                  Przewodniczący Rady Miejskiej 

   Anna Brakoniecka                 Bogusław Wierzbicki 

 

 


